
 

2.DEN 
Druhý hrací den nabídl rozhodně spoustu pohledných bitev a hlavně rozluštil, kteří 

junioři a juniorky se zítra v brněnském Centru Viktoria utkají o domácí juniorské tituly pro rok 
2022. Asi nejkurióznější bude v tomto ohledu finále dívek do 17 a 19 let, kdy se na kurtě o 
tituly poperou ty dvě samé hráčky, domácí Riana Alexová a další brňačka Kája Šrámková. 

V kategorii G17 se účast těchto dvou hráček ve finále očekávala, nicméně v kategorii 
do 19 let všichni netrpělivě čekali zejména na semifinále mezi Kájou a turnajovou jedničkou 
Tamarou Holzbauerovou. Zápas však zaostal za očekáváním, když Kája na kurtu i přes ztrátu 
3.setu zcela dominovala. V kategorii nejstarších chlapců se pak o titul utkají nenasazení 
Martin Štěpán a Alex Kelar, kteří oba dva své semifinálové soupeře přehráli shodně ve třech 
setech. Martin Štěpán se stejně jako Ria a Kája představí ve dvou finálových utkáních, neboť 
si zahraje společně s Davidem Linhartem o titul i v kategorii B17. Martin měl dnes práci 
hlavně ve čtvrtfinále, kde odehrál na juniorské poměry velmi pěkný zápas s Vojtou 
Martinovským, který sice dřel, ale na silného Martina to nestačilo. V kategorii B17 stojí za 
zmínku i parádní tažení Mikuláše Jandy, který se probojoval v obrovské bitvě s klubovým 
spoluhráčem Dominikem Wojtuckim do svého vůbec prvního semifinále na MČRJ.   Dominika 
udolal až 12/10 v pátém setu. O další super překvápko se postaral už včera Mikuláš Dufek. 
V dnešním semifinále B15 s Adamem Gerstdorfem potvrdil roli mírného favorita a po výhře 
3/0 se ve dvanácti letech probojoval do finále kategorie B15. Zas tak spokojený však Mikuláš 
určitě nebude, protože ve své hlavní kategorii B13 podlehl ve čtvrtfinále ve čtyřech setech 
Adamu Burgetovi. Zajímavostí je, že první set získal Adam poměrem 19/17 – zdá se, že to 
byla nakonec rozhodující sada. V klasicky zamotané kategorii B13 se do finále probil 
suverénně hrající Jirka Hartmann a také Dominik Forgač. Dojde tak na klasiku této kategorie, 
ve které se v posledních pěti případech mezi těmito dvěma soupeři hrálo vždy na pět setů? 
Máme se tedy na co těšit! Kategorie nejmladších juniorských nadějí také nenabídla žádné 
překvapení, a tak dojde na další souboj brněnských klubů Viktorky a Morendy, tentokrát 
v podání Maxe Pelikána a Honzy Jaška.  

Včera jsme psali o čtvrtfinále G17 mezi Evou Klimešovou a Klárou Novákovou a dnes 
se potvrdilo, že to bude doopravdy vyrovnaný zápas. Holky se mezi sebou přetahovaly o 
každý míček, ale nakonec zbylo zřejmě hlavně více fyzických sil Evě, která zvítězila v pěti 
setech a postoupila do semifinále. Tam však poměrně hladce podlehla Rianě Alexové. Pěkný 
zápas se čekal i v semifinále dívek do 15 let mezi Barčou Komárkovou a Denčou Otáhalovou. 
Barča však od začátku držela otěže zápasu pevně ve svých rukou a až na menší drama ve 
třetím setu nakonec vyhrála nejrychlejším možným způsobem. Její finálovou soupeřkou bude 
nasazená jednička Aneta Sezemská. V kategorii G13 dnes naopak Denča Otáhalová 
nenechala nikoho na pochybách, kdo je hlavní favoritkou a své sobotní zápasy zcela ovládla. 
Ve finále ji bude čekat Anna Zelenková. Její mladší ségra, Marie, se pak představí v boji o 
bronz. Maruška si však zahraje i finále kategorie G11, kde se utká s Eliškou Hamříkovou. 

Zajímavostí je, že Marie Zelenková se dnes dvakrát utkala s Adélou Bendovou a 
pokaždé ji porazila ve čtyřech setech. Dva zápasy si spolu dnes zahráli i Tondové Kachlíř a 
Procházka. Ten druhý jmenovaný je ovládl oba shodným poměrem 3/0 na sety. Za zmínku 
pak stojí asi i nejdelší utkání dne mezi Michalem Juráškem a Šimonem Ryntem, kdy měli oba 
hráči matchbaly, ale nakonec se po velkém obratu v koncovce pátého setu a hodně emoční 
oslavě radoval zcela vyčerpaný Michal. 

Na závěr dne došlo ještě na turnaj doprovodu, trenérů a rodičů. Zůčastnilo se jej 9 
hráčů a vítězem se stal Jarda Cerman. Hlavní cenu v tombole pak získal Václav Jagri z Prahy. 



ROZHOVORY 
MIKULÁŠ JANDA – jedno z příjemných 

překvapení celého MČRJ. Mikuláš si zítra zahraje 
v kategorii B17 o třetí místo a na MČRJ 
reprezentuje pražský klub Squash Especial 
Máš za sebou fantastické dva dny na MČRJ. Jak 
moc si překvapený a spokojený se svými 
výsledky? 
Jsem hodně překvapenej, protože jsem vůbec 
nečekal, že se dostanu tak daleko, a že zahraju tak 
dobře. 
Tvůj trenér Jarda Sezemský říkal, že svého 
klubového parťáka Dominika Wojtuckého moc 
neporážíš. Co jsi dnes dělal jinak? 
Je to pravda. Asi rozhodla fyzička. Přišlo mi, že 

Dominik už v tom pátém setu moc nemohl, takže jsem vyhrál na fyzičku. Fyzička podle mě 
rozhodla i včera proti výše nasazenému Tomášovi Holinkovi! 
Jak vidíš své šance zítra v boji o bronz se Šimonem Ryntem?  
Může to být jakkoliv, protože Šimon měl dneska hodně těžký zápasy, takže si myslím, že to 
může být na obě dvě strany. 
Jak často, kde a s kým vlastně tedy nejčastěji trénuješ? 
Trénuju v Praze na Squash pointu. Většinou trénuju s Dominikem Wojtuckim, Tondou 
Procházkou a občas s Evčou Klimešovou. Trénuju 2-3 krát týdně, podle toho, jak mi to vyjde. 
Trénuje mě jen Jarda Sezemský. 
Věnuješ se vedle squashe ještě nějakým dalším aktivitám?  
Ano, snažím se běhat, jezdím na kole. Pak mám taky hodně rád zimní sporty. Fyzičku se 
prostě snažím zlepšovat i mimo squash nějakýma dalšíma aktivitama. 
Ještě mi popiš, jak vypadá tvůj běžnej den? 
Vstanu, pak snídaně, škola, pak jdu na trénink, občas ještě jiné kroužky, večeře a jdu spát. 
Poslední otázka. Co holky? 
No tak to je složitý. Rád bych, ale nic není  Je to v procesu 
Oblíbené jídlo: hamburger     kniha nebo film? kniha 
Oblíbený seriál/film: Peaky Blinders    Sparta nebo Slavia? Slavia! 
Oblíbený squashista/ka: Marek Panáček   lyže nebo snowboard? snowboard 
Oblíbený předmět ve škole: tělocvik, matika   salát nebo pizza? salát 
Oblíbený zpěvák/zpěvačka: Rammstein   voda  nebo coca-cola? voda 
 
 

PAVEL RYNT – rodič a jeden z účastníků squashového turnaje pro doprovod! 

Jak jste dopadl a jaké jsou pocity z turnaje pro doprovod?  
Podle očekávání jsem skončil ve skupině útěchy, kterou jsem tedy vyhrál, ale 
nevím, jestli mám být na co pyšný, neboť jeden ze soupeřů byl úplný 
začátečník, zatímco já už to nějakou dobu plácám. 
Co byste řekl ke konkurenci a úrovni turnaje?  
Byla to vzácná příležitost zahrát si s extraligovými hráči a kvituju to 
s povděkem, že mě třeba Kuba Vavřík nechal zahrát. Dokonce odehrál jeden 
set levou rukou  
Jaké je to hrát proti trenérům/rodičům jiných, když za chvíli už zase můžete 
být rivaly, ale tentokrát za kurtem?  
Naštěstí moji soupeři nebyli z kategorie mého syna, jinak by tam byla 
mnohem větší soutěživost. 
Jak si na turnaji vede váš syn Šimon, který hraje v B17 a v B19?  
Hmm. Vede si střídavě. Zatím vyhrál zápasy, kde papírově byl favoritem, ale 
nedotáhl dva slibně rozehrané zápasy proti papírově silnějším. 
 



Co je podle Vás ve vztahu rodič a hráč to nejdůležitější?  
Poslouchat potřeby nebo mít jasno o tom, co to dítě vlastně chce. Pro někoho je squash 
příležitost k pohybu a poznávání nových kamarádů a ne úplně každý chce ten sport dělat 
špičkově, tak ho nemůžete tlačit tímto směrem. 
Jak zatím hodnotíte průběh MČRJ?  
Já se přiznám, že ani nevím, jestli byli nějaké překvapivé výsledky. Většinou favorité asi splnili 
očekávání, co jsem tak sledoval. No a organizačně skvěle jako vždycky. Je to ještě lepší tím, 
že je tu taková letní atmosféra oproti klasickému únorovému termínu. 

 
KAROLÍNA ŠRÁMKOVÁ – jedna z nejšikovnějších 

českých juniorských hráček, členka Squash Moravské 
Slavie Brno a dlouhodobě pravidelná aspirantka na 
zisk domácích juniorských titulů. 
Tak trochu jsi všechny překvapila, když jsi se 
nepřihlásila do “své“ kategorie G15, ale místo ní 
hraješ G19. Co tě vedlo k tomuto rozhodnutí? 
Chtěla jsem mít trošku více náročné zápasy, ale 
rozhodnutí jsem udělala na základě doporučení 
mého trenéra Honzy Koukala. 
Zítra tě čekají dvě finále s Rianou Alexovou. Jaké to 

vlastně je, připravovat se a hrát dva tak důležité zápasy se stejnou soupeřkou? 
Je to opravdu zvláštní. Nikdy se mi to nestalo. Tím že hraju se stejnou soupeřkou, tak bych 
chtěla vyhrát obě dvě ty finále. 
Letos už jsme tě i přes tvůj nízký věk mohli často vidět na turnajích žen a na MČR si se 
dokonce dostala do čtvrtfinále. Jak se ti hraje s ženami? A kde vidíš největší rozdíly oproti 
juniorskému squashi? 
S ženami se mi hraje dobře, protože tam na mě není takový velký tlak na to, abych vyhrála. 
Hra je určitě rychlejší. Ženy mají také větší kondičku, takže zápasy jsou delší a fyzicky 
mnohem náročnější. 
Máš za sebou velmi náročnou sezonu nejen v Česku, ale i na reprezentačních juniorských 
akcích. Jak ji zatím hodnotíš? 
Řekla bych, že kladně. Zahrála jsem si dobré zápasy a celkem dost jsem jich i vyhrála, což je 
fajn. Jsem ráda za výhru právě s Rianou na MČRJ družstev a nebo taky za vítězství ve finále  
MČR U23 s Terkou Širokou 
Jak se ti daří skloubit školu se squashem?  
No, dá se to, ale je to těžké. Ale už vlastně kvůli squashi nedělám nic jiného. 
Oblíbené jídlo: těstoviny     chipsy nebo čokoláda? čokoláda 
Oblíbený seriál/film: Přátelé     fotbal nebo hokej? hokej 
Oblíbený squashista/ka: Hania el Hammamy  moře nebo hory? hory 
Oblíbený předmět ve škole: matematika   salát nebo pizza? pizza 
Oblíbený zpěvák/zpěvačka: Shawn Mendez   forhand nebo backhand? backhand 
 
 

MARTIN LEON ZOUBEK – nejmladší účastník letošního MČR 

juniorů. Reprezentant klubu Spolek sportu Ostrava. 
Kolik ti je vlastně roků a jak dlouho už hraješ squash? 
Je mi pět let. A hraju asi tak týden…To kecáš …no já nevím, jak 
dlouho hraju. Moc.  
Kdo tě trénuje a jak často chodíš na tréninky? 
Chodím v pondělí a ve čtvrtek. Trénuje mě teta Romana. 
Jaké jsou tvé oblíbené údery, a které jsou naopak neoblíbené a 
proč? 
Můj oblíbený je volej. Protože je bez dopadu. A nemám rád 
backhand. 
 



Děláš kromě squashe ještě nějaké jiné sporty nebo aktivity? 
Hraju ještě další dva sporty. Tenis a hokej. Tam hraju útočníka, ale líp mi jde tenis. 
Čím bys chtěl být, až budeš velkej a proč?  
Chci být tenista, protože je to zábavný sport. 
A jak se vlastně těšíš do školy v září? 
Hodně se těším. Hlavně na to, až se budu učit. 
Oblíbené jídlo: ryby     chipsy nebo čokoláda? chipsy 
Oblíbený seriál/film: ještě nemám   fotbal nebo hokej? hokej 
Oblíbený squashista/ka: taky ještě neznám  počítač nebo playstation? playstation 
Na jaký předmět se nejvíc těšíš: na aktovku :D forhand nebo backhand? forhand 
 
 

PROGRAM ZÁVĚREČNÉHO DNE MČR JUNIORŮ 2022 V BRNĚ 
9.00   – 16.00  finálové zápasy a zápasy o umístění 
9.00   finále kategorie G13 Denisa Otáhalová (1/1) – Anna Zelenková (2/2) 
9.35   finále kategorie B13 Jiří Hartmann (1/1) – Dominik Forgač (2/2) 
10.10   finále kategorie G17 Riana Alexová (1/1) – Karolína Šrámková (2/2) 
10.45   finále kategorie B17 David Linhart (2/2) – Martin Štěpán (7/8) 
11.20   finále kategorie G11 Marie Zelenková (1/1) – Eliška Hamříková (2/2) 
11.55   finále kategorie B11 Max Pelikán (1/1) – Jan Jašek (2/2) 
12.30   finále kategorie G15 Aneta Sezemská (1/1) – Barbora Komárková (3/4) 
13.15   finále kategorie B15 Vojtěch Martinovský (1/1) – Mikuláš Dufek 
14.00   finále kategorie G19 Karolína Šrámková -  Riana Alexová   
14.50   finále kategorie B19  Martin Štěpán – Alex Kelar 
Cca 15.45  slavnostní vyhlášení vítězů 
 

STATISTIKY 2.DNE - V sobotu bylo na programu celkem 87 zápasů, což je o 5 více než 

včera a z nichž opět žádné nebyly skrečovány. Celkově tedy z 87 utkání jich bylo 9 
pětisetových a 11 čtyřsetových. Zbylých 67 zápasů se hrálo jen na tři sety. Z toho plyne, že 
celkem bylo odehráno 290 setů, což činí stejně jako i včera průměr 3,33 setu na zápas.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Vítězem turnaje 
pro doprovod se 

stal Jarda Cerman 

Elko, kolotoč, ¾ jsou 
vždy nedílnou 
součástí MČRJ 

Na tombole bylo plno 

Trenéři to mají 
občas těžké :D 

Trenéři to mají občas 
těžký  


